
    ŽUPNE OBAVIJESTI 

PONEDJELJAK – 7.30 + Šelek Mirko, Višnjić Ivan i Petar 

UTORAK – 7.30 + ob. Vincek Julija 

SRIJEDA – 7.30 + Čajevec Ana god. i Ivan 

ČETVRTAK – 7.30 + Grozdek Božidar god. Kata, Ivan i Kristina 

PRVI PETAK – 7.30 + Lacko Ivan god. i Terezija 

            Klanjanje pred Presvetim u 19.00h! 

SUBOTA – PRIKAZANJE GOSPODINOVO U HRAMU - SVIJEĆNICA     

   7.30 + Kosec Marija i Ivan i Mlakar Stjepan 

17.00  –  skupna sv. misa – popis na oglasnoj ploči! 

NEDJELJA – 4. KROZ GODINU 

  7.30 + župna  

  9.30 + Novosel Ivan god. i Terezija                                                                                               

11.00 + Novosel Darko 

ŽUPNE AKTIVNOSTI: ministranti - subota u 10.00; 

                                          dječji zbor - nedjelja u 10.00  

Župni vjeronauk: petak u 15.00 - prvopričesnici; petak u 16.00 - firmanici  

 
Svemogući vječni Bože, 

na današnji je dan Sin Tvoj 

u našem ljudskom tijelu 

prikazan u Hramu. 

Smjerno te molimo: 

daj da se i mi čiste duše 

prikažemo tebi. 
 

(zborna molitva – Svijećnica) 

 
 

Urednik: Tin Jurak; Odgovara: Josip Hadrović, žpk.                                                           

siječanj, 2013. Široke Ledine 4, Trnovec, web: www.zupa-trnovec.hr  

e-mail: zupnilistic.trnovec@gmail.com, info@zupa-trnovec.hr 

 

 

 

 

3. NEDJELJA KROZ GODINU 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    Godina V. broj 9 (218) 27. siječnja 2013. 

 

 

 

 

Prva poslanica 

svetoga Pavla apostola Korinćanima 
 

1 Kor 12, 12-14, 27 

 

Braćo! 

Kao što je tijelo jedno 

te ima mnogo udova, 

a svi udovi tijela iako mnogi, 

jedno su tijelo – tako i Krist. 

Ta u jednom tijelu kršteni,  

bilo Židovi, bilo Grci,  

bilo robovi, bilo slobodni. 

I svi smo jednim Duhom napojeni. 

Ta ni tijelo nije jedan ud, nego mnogi. 

A vi ste tijelo Kristovo i pojedinačno, udovi  

 

 

Pjesma prije evanđelja 

 

Gospodin me posla 

blagovjesnikom 

 biti siromasima, 

proglasiti sužnjima 

oslobođenje. 

 

http://www.zupa-trnovec.hr/
mailto:info@zupa-trnovec.hr


 KUTAK ZA DUHOVNI TRENUTAK 

Draga braćo i sestre! 

 

U ovom razmišljanju bi se htio osvrnuti na proroka Nehemiju iz čije 

knjige čitamo današnje prvo čitanje. Taj nam prorok govori o radosnom 

događaju u životu izraelskog naroda. Nakon mnogo muka i patnji u 

babilonskom ropstvu narod se ponovo vratio u svoju domovinu. 

 Oni se opet svake subote okupljaju u novoizgrađenim sinagogama na 

molitvu, na slušanje i tumačenje riječi Božje. Koliko je narod ozbiljno 

shvaćao riječ Božju govori činjenica da su je slušali od ranog jutra pa sve do 

podneva. Narod nije mogla zadovoljiti nikakva ljudska mudrost, nego samo 

riječ Božja koja se čitala sa stranica sv. Pisma. Svaki pročitani odlomak bi se 

posebno protumačio a narod bi na kraju to potvrdio svojim prihvaćanjem – 

riječju Amen – tako neka bude! 

 Isto tako voditelj zajednice čitav narod poziva na radost:“Ne tugujte, 

ne plačite!“ Bog nas nije stvorio za žalost i tugu, nego za radost i veselje.  Da 

bi ta radost bila potpuna, prorok Nehemija šalje narod njihovim kućama da 

jedu „masna jela i piju slatko vino“. No, nitko u svojoj radosti ne smije 

zaboraviti na siromahe koji nemaju što jesti i piti. 

 I svi mi svake nedjelje i blagdana slušamo čitanje i tumačenje Božje 

riječi. Što ta Riječ za nas znači? Slušamo li je pažljivo i nastojimo li je 

provoditi u život? Što nam konkretno govori današnja riječ Božja? Pa i sve 

nas Gospodin poziva na radost. Svaki pravi kršćanin bi trebao biti radostan. 

Ako je naša duša ispunjena vjerom u Boga, vjerom u njegovu prisutnost u 

našem životu – onda bi i naše lice trebalo biti vedro i radosno. 

 Svi mi imamo svojih najrazličitijih životnih problema i poteškoća. 

Život nas sve nemilosrdno bije. Puno puta nam se čini da je sve izgubljeno i 

da nema izlaska iz pojedinih životnih situacija. No, znajmo da to nije tako – 

uvijek postoji izlaz i rješenje. Izraelci su bili u bezizlaznoj situaciji u 

babilonskom ropstvu ali su se na kraju radovali i veselili jer ih je Gospodin 

izbavio. 

 I nas Gospodin uvijek izbavlja iz svih nevolja i tjeskoba samo ako 

imamo čvrsto pouzdanje u njega, ako je naša molitva ustrajna. Nemojmo 

nikada gubiti pouzdanje u Božju ljubav i dobrotu. Bog svojih nikad ne 

ostavlja. I radi te spoznaje trebamo biti radosni i sretni.  

Josip Hadrović, župnik 

  

 ČISTOĆA I SLOBODA SRCA 

Jedan pobožan čovjek kojega su svi smatrali svecem mnogo je vremena proveo u 

samoći na jednoj planini, a onda je odlučio doći opet među ljude. Dok se približavao 

selu, ususret mu dotrči jedan seljak i sav uzbuđen mu kaže da mu odmah dadne 

kamen koji je njemu namijenjen. Na pitanje o kakvom je kamenu riječ, seljak je 

odgovorio da je noćas sanjao kako će s planine doći čovjek Božji koji će mu donijeti 

jedan kamen koji će ga učiniti veoma bogatim. Čovjek Božji tada je stavio svoju 

ruku u torbu i izvadio kamen veličine šake i dao ga seljaku. Kad ga je seljak primio 

u svoju ruku, sav oduševljen je uzviknuo: „Pa to je dijamant.“ „Da, to je dijamant“, 

rekao je svetac, „i to najveći na svijetu, on te sada može učiniti veoma bogatim. Ja ti 

ga poklanjam i on je sada tvoj.“ Seljak je zgrabio dijamant i otrčao kući, nogama 

jedva dodirujući tlo. Čovjek Božji je sjeo pod jedno stablo i uživao u ljepoti doline 

nakon što je mnogo dana proveo u oporosti planina. Navečer je primijetio kako mu 

opet dolazi ususret čovjek kojemu je dao veliki dijamant. Seljak je došao pred njega, 

izvadio svoj dijamant i rekao čovjeku Božjemu: „Evo ti natrag dajem ovo blago. 

Sada te molim da mi dadneš nešto više i vrjednije od ovoga najvećeg dijamanta na 

svijetu. Daj mi tu slobodu koju ti imaš, daj mi taj duh ravnodušnosti prema ovome 

blagu kakav ti imaš. Daj mi tu slobodu duše. To je najveće blago.“ 

Ovaj je seljak bio inteligentan čovjek i dobro je shvatio da je najvažnije u životu biti 

slobodan, ne biti navezan ni na što, nego imati u sebi snagu da se odbaci bogatstvo 

koje može zarobiti dušu. Istinsku slobodu duše ima samo obraćeni čovjek. Prema 

Markovu evanđelju, prve Isusove riječi u njegovu javnom nastupu bile su poziv na 

obraćenje: „Obratite se i vjerujte evanđelju.“ Evanđeoski zahtjev za obraćenjem ne 

može se iscrpsti u kozmetičkom dotjerivanju i uljepšavanju duše pobožnim vježbama, 

pa ni dugim molitvama. To je sve nužna priprava, ali ne smijemo se zadržati samo 

na tome. Isus je tu bio kristalno jasan: čovjek se treba ponovno roditi da uđe u 

kraljevstvo Božje. Taj Isusov zahtjev ozbiljno je shvatio sveti Ignacije, utemeljitelj 

Družbe Isusove. U jednoj svojoj mudroj izreci on kaže: „Ne mjeri se napredak po 

licu, blagoj ćudi ili ljubavi prema samoći, već prema tome kako tko umije svladavati 

sama sebe.“ Ignacije nam potvrđuje ono isto što je Isus rekao Nikodemu: potrebno 

je ponovno se roditi, treba pobijediti samoga sebe, odnosno treba se dati pobijediti 

od Boga. 

Sve naše lijepe pobožnosti, duge molitve i silne apostolske aktivnosti nemaju velike 

vrijednosti ako naše srce ne pripada Bogu. Sve će to vrijeme odnijeti kao što vjetar 

nosi pljevu na sve četiri strane svijeta. Ono što ostaje jesu naše izgrađene duše, čista 

i slobodna srca koja ljube Boga. Prema tome, tajna sjedinjenja s Bogom sastoji se u 

istinskom predanju Bogu u bilo čemu što činimo. Čistoća i sloboda srca, a ne dužina 

molitve, imaju odlučujuću važnost da dođe do istinskog susreta s Bogom. Tražiti, 

naći i ljubiti Boga u svim stvarima može samo onaj koji je slobodan, koji ima čisto 

srce prožeto Božjim mislima. Boga vidjeti i ljubiti u svemu može samo onaj koji već 

Boga nosi u sebi. 
preuzeto s bitno.net 


